
 
 
 
 
Lelystad 11 oktober 2016 

 
 
Vragen artikel 23, lid 1 & 2, RvO Provinciale Staten Flevoland  
 
 
Onderwerp: Dumpingen drugsafval in Flevoland 
 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van orde stel ik, namens de fractie van de 
ChristenUnie, de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten. 
 
 
Inleiding 
 
In Flevoland komen steeds vaker dumpingen van drugsafval voor. Het afval wordt veroorzaakt door de 
wietteelt en de productie van synthetische drugs, zoals bijvoorbeeld XTC, in ons land. Het opruimen 
van het gedumpte drugsafval brengt hoge kosten met zich mee. Omdat daders in veel gevallen niet 
gevonden worden en/of niet voor de kosten van het opruimen van het afval kunnen opdraaien, komen 
deze kosten in veel gevallen voor rekening van grondeigenaren.  
Vanwege het belang van het opruimen van het afval voor volksgezondheid en milieu, is er vanuit het 
Rijk geld ter beschikking gesteld om drugsafval op te kunnen ruimen. Tegelijkertijd zien we dat de 
drugscriminaliteit in het zuiden van Nederland, vooral in de provincie Noord-Brabant, afneemt. De 
problematiek lijkt zich dan ook te verplaatsen. Deze verplaatsing is onder andere het gevolg van het 
intensieve werk van de Taskforce Brabant – Zeeland, waarin diverse overheden, zoals de provincies 
Noord-Brabant en Zeeland, samen met partners tot een effectieve aanpak zijn gekomen. 
 
Afgelopen weekeinde werden in natuurgebied Het Hollandse Hout meer dan 50 zakken met wietafval 
aangetroffen door Staatsbosbeheer. Op 10 oktober 2016 stond hierover ook een bericht op Omroep 
Flevoland. In dit bericht werd aangegeven dat er bijna wekelijks illegaal gedumpt afval wordt 
gevonden in Lelystadse natuurgebieden. Het gaat hierbij steeds vaker om wietafval of andere vormen 
van afval dat te maken heeft met de productie van drugs. 
 
De ChristenUnie fractie in Flevoland maakt zich zorgen om de situatie van drugsdumpingen en de 
gevolgen hiervan, zowel in financiële zin alsmede de gevolgen voor de leefbaarheid en de natuur van 
Flevoland. Graag wil de fractie van de ChristenUnie een beter beeld krijgen van de aard en omvang 
van de problematiek van drugsdumpingen in Flevoland.  
 
Daarom stellen wij de volgende vragen: 
 

1. Kunt u aangeven hoeveel drugsdumpingen zich in de afgelopen vier jaar hebben voorgedaan 
in de Provincie Flevoland, indien dit niet het geval is waarom niet? 

2. Kunt u aangeven hoeveel geld er in deze periode is uitgegeven om het drugsafval op te 
ruimen, indien dit niet het geval is waarom niet? 

3. Kunt u een aangeven in hoeveel gevallen het is gelukt om de kosten te verhalen op de 
daders? Welk bedrag was hiermee gemoeid? Is er ook gebruik gemaakt van de zogeheten 
"pluk-ze" regeling, indien dit niet het geval is waarom niet? 

4. Criminelen lijken steeds ingenieuzer te worden in de wijze waarop drugs wordt gedumpt. Deze 
nieuwe vormen van drugsdumpingen kunnen tot hogere kosten leiden omdat het afval 
moeilijker op te ruimen is. Kunt u aangeven welke vormen van dumping er in de afgelopen 
jaren zijn aangetroffen in Flevoland? 



5. Op welke manier trekt de Provincie Flevoland op met andere provincies die te maken hebben 
met drugsdumpingen? In hoeverre is er sprake van een gezamenlijke aanpak door provincies 
die te maken hebben met drugscriminaliteit waaronder drugsdumpingen? 

6. Is er daadwerkelijk sprake van een verplaatsing van de problematiek naar Flevoland 
aangezien Provincies zoals Noord-Brabant en Zeeland de bestrijding hiervan meer prioriteit 
hebben gegeven? Kunt u dit inhoudelijk onderbouwen? 

7. Indien u bovenstaande vraag bevestigend hebt beantwoord, kunt u aangeven of u hier de 
komende tijd meer prioriteit aan gaat geven en op welke wijze u dat van plan bent, zo nee 
waarom niet? 

 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie Flevoland. 
 
Harold Hofstra 
Fractievoorzitter 


